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香港會計師公會 

財務及營運部 

香港灣仔皇后大道東 213 號 

胡忠大廈 37 樓 

傳真: 2893 9853 

 
 

Subscription to study materials of  
2020 PRC CPA Uniform Examination 

訂購 2020年中國註冊會計師全國統㇐考試用書 
 

(截止訂購日期: 2020年 5月 20日) 
(MAS Event Code : OTHR20042101) 

2020 年中國註冊會計師全國統㇐考試用書由中國財政經濟出版社和經濟科學出版社出版，包括專業階段考試
6 個科目的考試輔導教材、綜合階段教程及經濟法規匯編，以及專業階段和綜合階段考試試題匯編。如欲訂購，
請填妥以下表格並連同訂購費用寄交／傳真至本會。公會會員、國際聯繫人及註冊學生亦可於公會網站上訂
購及付款（活動編號為 OTHR20042101）。 
 

[請在適當的空格()內填上號] 
 
姓名：(中文)                            (英文)                                               
 

 香港會計師公會會員/國際聯繫人/註冊學生 (可享會員價格)   會員編號：                  
 非會員  
 

本年度考生： 是   否  (供公會統計之用) 
 

電郵[註釋 1 及 2]：    電話：                           
               **必須提供** 

 

科目 
考試輔導教材價格 

(港幣) 數量 
試題匯編價格 

(港幣) 數量 
小計 

(港幣) 會員 非會員  會員 非會員 

會計  $ 160  $ 205 x   $ 50  $ 65 x  $ 

審計  $ 140  $ 175 x   $ 50  $ 65 x  $ 

財務成本管理  $ 120  $ 150 x  +  $ 50  $ 65 x  $ 

經濟法  $ 130  $ 165 x   $ 50  $ 65 x  $ 

稅法  $ 140  $ 175 x   $ 50  $ 65 x  $ 

公司戰略與風險管理  $ 100  $ 125 x   $ 50  $ 65 x  $ 

綜合階段教程  $ 260  $ 325 x   $ 

經濟法規匯編  $ 300  $ 375 x   $ 

職業能力綜合測試   $ 95  $ 120 x  $ 

合共：：$ 

 
付款方式 [註釋 3]  

 支票：   抬頭請寫「香港會計師公會」或「HKICPA」 

 香港會計師公會 VISA 咭    香港會計師公會銀聯咭    其他 VISA  / 萬事達信用咭 

信用咭號碼：                 信用咭到期日 (月/年)：     

持咭人姓名：(請用英文大楷) 持咭人簽署： 日期： 

 如以信用咭付款，該信用咭於訂購截止日期起計最少有效 1 個月。 

 付款經確認後，付款收據將發送到您提供的電郵地址。 

  
 
   訂購人員簽署:   日期:  2020 年    月    日           

 

 

 

FOR OFFICE USE 
Seq. no.: _____________________________ 
Handled by: ___________________________ 
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註釋： 

1. 公會將發送確認電郵到您提供的電郵地址。若於 2020 年 6 月 5 日後尚未收到確認電郵，請聯絡公會會員服務部，
電話：2287 7285 或電郵: ms.cng@hkicpa.org.hk。 

2. 公會將按本表格內填寫的電郵地址通知訂購人員到公會領取書籍。 

3. 訂購㇐經處理，所繳費用概不發還。 

 

 
 
 
 
 

Personal Data: Your personal data collected from the enrolment process and administration of courses/events/activities will be used for the purpose of the 
administration of the course/event/activity on which you are enrolled ("Event"). Such data collected may be accessible by the Institute's officers, persons or 
committees processing the application and related matters. In addition, the Institute may use the collected data for statistical research and analysis. By 
submitting this Enrolment Form, you understand and agree that the Institute may provide your personal data above to co-organisers/service providers in or 
outside Hong Kong for the purpose relating to the Event. The Institute intends to use the personal data of your name, email address and correspondence 
address to inform you, where relevant, of members' benefits, goods, services, facilities and events organized or provided by the Institute or other 
organizations. Members and registered students may opt out of receiving such materials at any time by logging in via the following link 
https://mas.hkicpa.org.hk/mycpa/login. Non-members may opt out of receiving such materials at any time by sending an email to the Institute at 
privacyofficer@hkicpa.org.hk or a letter to the Institute's privacy officer. For more information about the privacy policy of the Institute, please go to 
http://www.hkicpa.org.hk/en/service-tools/privacy-policy/. 


